



Studierådsmötesprotokoll 2023-09-06

Närvaro:	Mikolaj Sinicka	Studierådsordförande
	Filip Wilke	Vice Studierådsordförande
	Julia Blomgren	Sekreterare, Studierådet
	David Andersson	Årskursrep C2
	Valter Bergstrand	Årskursrep D2
	Axel Svensson	Funktionär
	Axel Hartwig	Funktionär
	Ernst Padron	Funktionär
	Signe Johansson	Funktionär
	Märta Holmquist	Funktionär
	David Unelind	
§1	OFMÖ	Studierådsordförande Mikolaj Sinicka förklarade mötet öppnat kl 12:18.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Godkännande av Dagordningen	Mötet beslöt att godkänna dagordningen.
§4	Föregående Mötesprotokoll	Mötet beslöt att godkänna protokoll från 2023-05-24
§5	Information från Externa Representanter	Mikolaj har varit på SRX-möte, men inget värt att nämna.
§6	Avslutade kurser	Det har varit problem med att få kontakt med föreläsaren för diskreta strukturer. Bättre att gå till kursansvarig då. Miko ska maila Karim Andersson angående att CEQ för LP3 ska läggas ut.
§7	Pågående kurser	• C1: ingen här :(• D1: ingen här :(• C2: Interaktionsdesign har haft första workshopen och det verkar som en intressant kurs. Endim har haft första quizet. • D2: Alla kurser har labb, flerdim, digital teknik och OMD. Splittrade åsikter kring flerdim föreläsaren. Digtek föreläsningarna är svåra att hänga med på tycker vissa.



- C3: Webproppen ligger en halv föreläsning efter då många ställer frågor. Tungt att sätta sig in i ett nytt språk. Projektet är igång i nappen.
- D3: Flertrådad rullar på bra, en del tycker den går för långsamt. Det är en bra föreläsare. Reglerteknik fungerar bra. Få på föreläsningarna. Första labben var rätt enkel.
- Övriga årskurser: PGK och DOD:en rullar på bra. Kompilatorer är en trevlig kurs.

§8	Valärenden och nomineringar	Inga nomineringar eller val.
§9	Entledigande av funktionärer	Ingen att entlediga.
§10	Diskussion om utökning av årskursrepresentanter	Ett förslag att ha dubbla årskursrep. Inga direkta nackdelar, kan vara svårt att fylla posterna. HTM1 snart och då måste ett förslag skickas in bland annat för budgetens skull. Det är viktigt att årskursrepresentanterna kommer överens hur arbetsbördan ska delas upp. En idé som förs fram av möte vore att ersätta kursrepresentanter med fler årskursrepresentanter. Det kan dock bli problem första tiden med ny studenter då att direkt bli årskursrepresentant kan verka skrämmande. En hybridlösning vore en idé. Vidare vore det bra att kolla förgående år och vad de tycker om förslaget. Övergripande är mötet är positivt inställda till dubbla antalet årskursrepresentanter.
§11	Övrigt	DuCtig formulär ska ut och medaljer behöver sys. I år är tanken att se mer på ansökningar för DuCtig fall för fall. Utöka att masterstudenter ska kunna få medalj är en idé men inget som inte kommer tas vidare i år. Kurs måste vara kopplad till programmet som helhet. Lägga till i DuCtig-formuläret om personen är ett gränsfall kontakta SRD. Mötet är positivt till detta. Gyllene pekpinnen finns på Discord och hemsidan. Så rösta!!! 3 nomineringar just nu. Pluggkväll gick bra. Mycket färre andra än första. Rekrytera årskursrepresentanter till AR/VR. SRD-tack kommer att vara 6 december.
§12	Veckans Haiku	



*Sunny afternoon
Unexpectedly ceq swims
whilst watching the fly*

§13 OFMA Studierådsordförande Mikolaj Sinicka förklarade mötet avslutat kl 12:55.

Vid protokollet Justeras

Julia Blomgren
Sekreterare Mikolaj Sinicka
Studierådsordförande